
Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad
FdG-UvA, 13-11-2023

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA
Datum: 13-11-2023
Tijd: 18:45
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan
Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris),
Jessey van Oostende, Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Doğukan Türk,
Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

Afwezig: Pien Swart

Gast: Maarten Krugers Dagneaux

1. Opening, vaststellen agenda
1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
2.1. Technische mededelingen

- Lyanne: Ik ben mogelijk te laat door een training voor werk
- Pien: Ik ben afwezig i.v.m. zorgdebat.

2.2. Inhoudelijke mededelingen
Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Adviezen
- Ontvangen 7-11-2023 Benoemingen directeur Financiën en directeur Amsterdam UMC

Holding BV
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- Ontvangen 9-11-2023Wijziging voor de OER M Geneeskunde i.v.m. vervanging semi-arts
stage door senior coschap per 1 januari 2024

- Ontvangen 9-11-2023 Brief 23.02.261 inzake Informeren over benoeming directeur
onderzoeksinstituut AR&D

- Ontvangen 9-11-2023 Brief 23.03.082 inzake Benoeming waarnemend directeur, divisie 9
- Verstuurd 10-11-2023 U.23.46 Adviesbrief facultaire conceptbegroting FdG-UvA 2024

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 06-11-2023
4.1. Notulen en actiepunten

Vince 1. gaat met Jessey een afspraak over maken over het
besluit vanuit CSR over budget voor evaluatieweekend
2. gaat na of de FSR een uitnodiging kan krijgen voor de
Anatomische Les

1. lopend
2. gedaan

Kim 1. gaat een format voor een evaluatieformulier maken 1. lopend

Lyanne

Katinka 1. met PR de SR-trui verder ontwerpen 1. lopend

Mike 1. zal de begroting presenteren aan Theo van Veldhuizen 1. lopend

Pien

Max

Doğukan

Suzanne

Jessey 1. gaat met Vince de opgestelde Diversity Commitment
ondertekenen
2. gaat achter het vergoeden door de CSR van het
evaluatieweekend van de FSR aan

1. lopend
2. lopend

Fabiënne

DB 1. stuurt een informele mailstemming naar de raadsleden
over de adviesbrief facultaire begroting FdG-UvA
2. gaat de adviesbrief opsturen naar de RvB (facultaire
begroting FdG-UvA
3. stuurt de raadsleden een deadline voor het invullen van
het evaluatieformulier

1. gedaan
2. gedaan
3. gedaan

PR 1. gaat een voorstel indienen bij de opleiding voor de
promotie voor de NSE
2. met Katinka de SR-trui verder ontwerpen

1. nog niet
2. lopend

Commissies
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Dossierhouders

Iedereen 1. stuurt naar Lyanne welke interne en externe
contactpersonen zij hebben voor hun taskforce

1. gedaan

De notulen van de PV op 06-11-2023 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur
5.1. Stand van zaken

- Op 6-11-2023 hadden Vince, Lyanne en Kim een informele kennismaking met
Suzanne Geerlings (vice-decaan). Tijdens de informele kennismaking werd de visie
van Suzanne voor haar functie uitgevraagd. Zij wil graag voortborduren op datgene
wat Saskia Peerdeman heeft opgezet en ook haar eigen draai eraan geven. Zo vindt ze
het belangrijk dat er meer aandacht komt voor de extramurale beroepen in de zorg
in het onderwijs. Ook wil ze werken aan het verbeteren van ethiekonderwijs

- Op 7-11-2023 hadden Vince en Kim een OZON afspraak. Bij OZON waren de
Ondernemingsraad AmsterdamMedical Research (OR-AMR) en OR-AMC aanwezig.
Ten eerste is er gesproken over het feit dat de ambtelijk secretaris weggaat bij de
OR-AMR. Vervolgens is de facultaire begroting besproken. De FSR heeft haar advies
toegelicht. Ook is het proces rondom de aanstelling van de nieuwe decaan besproken.
Aangegeven werd dat dit een belangrijk besluit betreft, en dat er goed kritisch
gekeken moet worden in het gesprek van de FSR met de voorgenomen decaan. Tot
slot werd aangegeven dat door de bestuurlijke fusie de OR-AMC zal ophouden te
bestaan, en verder zal gaan als de OR-AUMC. In het verleden zijn door de OR-AMC
afspraken gemaakt met de RvB, waarmee toestemming werd gegeven voor gedeelde
overleggen tussen de OR-AMC en andere raden (waaronder de FSR). Deze afspraken
komen technisch gezien te vervallen op het moment dat de OR-AMC overgaat in de
OR-AUMC. Afgesproken is dat er later via de mail contact zal plaatsvinden over een
verzoek tot hernieuwing van deze afspraken bij de RvB.

5.2. Ongevraagd advies Canvas
De FSR’en van bijna alle faculteiten van de UvA, behalve ACTA, hebben geen toegang
tot Canvas om FSR gerelateerde informatie te delen onder de studenten. Na
inventarisatie bij de andere FSR’en kwam naar voren dat andere FSR’en open staan
om op dit gebied samen te werken om een Canvas Course te realiseren voor elke FSR
op elke faculteit.

Het plan is dus als volgt:
- De FSR FdG stelt een brief op (neemt initiatief)

- De FSR FdG stuurt deze brief in de mail op naar de andere FSR’en

- De andere FSR’en bespreken de brief binnen hun raad

- Als ze het willen, ondertekenen zij deze brief en mailt FSR FdG terug
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- Na reactie van de FSR’en wordt deze brief naar de CSR opgestuurd die hem

kan bespreken binnen hun vergadering. Dan wordt deze hopelijk voorgelegd

aan het College van Bestuur (CvB)

Kim gaat de brief verbeteren met opmerkingen uit PV en de brief zal de volgende

keer besluitvormend op de PV komen.

5.3. Studentenraadsenquête
De studentenraadsenquête zal uitgezet worden van half januari tot half februari. In
eerdere PV's is besproken dat de FSR substantieel minder vragen wil stellen in de
enquête. Het is nu zaak om vragen te gaan bedenken voor de enquête, en om
duidelijke afspraken te maken over de deadlines in dit proces.

De deadlines van de studentenraadsenquête zijn besproken. Het betrekken van de
gremia zal een week vervroegd worden dan van tevoren was bedacht. Nadat de
eerste opzet in de PV is geweest, worden de gremia geïnformeerd. Katinka benoemt
de Studentenraadsenquête woensdag bij de CoRaad.

Mike gaat een overzicht maken waarin staat welk raadslid welke partijen gaat
benaderen. Raadsleden hebben twee dagen om dit overzicht in te vullen.

Binnen de taskforces en commissies gaat er gebrainstormd worden over de vragen
die gesteld kunnen worden in de enquête. Een eerste opzet van de
studentenraadsenquête komt terug in de PV van 27-11-2023.

6. Centrale Studentenraad
6.1. Stand van zaken

Jessey haalt menstruatie artikelen op bij de CSR.

Er was geen verdere update vanuit de CSR.

7. Commissie Bachelor
7.1. Stand van zaken

- Op 09-11-2023 had Suzanne een BA-coördinatoren overleg.
Het overleg begon met mededelingen. Welkom Remco, benoeming Juliette Parlevliet,
jaarcoördinator jaar 2, stavaza vacatures (geen vacatures die openstaan!!), sfeer
onder studenten is goed, nog 3 plekken bij onderwijsontwerp-retraite,
risicoprofielen kwaliteitszorg UvA (alles in het groen, sommige donkergroen) en
onderwerpen die nog openstaan: easy access regeling, aanpassingen DBU,
naamplaatjes studenten (bezig zodat representatief naamplaatje wordt, Master wil
hier ook misschien iets mee gaan doen).
Jaarplan: onderwerpen onderverdeeld in studeerbaarheid, PO en optimaliseren van
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werkprocessen en systemen. Misschien wat lijvig document, kijken of in toekomst
het wat compacter kunnen maken. De opleiding zoekt nog naar vorm en inhoud.
Key Performance Indicators (KPI’s): meer KPI’s zullen worden ingezet.
Op 12 december volgende BA-Coördinatorenoverleg waarin de opleiding onder
andere toelichting geeft op Ans EXAM (is het nieuwe toetssysteem). Vanaf 1
september komt er een nieuw toetssysteem, dit is een spin-off van TU Delft en ze zijn
bezig met iRAT/tRAT inbouwen in dit systeem. Zij hopen dat iedereen er minimaal
last van gaat hebben.

7.2. Bezwarenprocedure bachelor Epicurus
De bezwarenprocedure binnen de bachelor Epicurus is al geruime tijd een
onderwerp van discussie onder docenten, coördinatoren en het managementteam
(MT). Het MT heeft al vaker de wens uitgesproken de procedure efficiënter te maken,
zonder daarbij het studenten onmogelijk te maken bezwaren in te dienen.

Bij Medische Informatiekunde kunnen studenten de betreffende docent of
coördinator van een vak aanspreken of mailen. Bij elke Course op Canvas staat wel
een algemeen discussieforum, vaak sturen studenten echter een mail en krijgen zij
hierop relatief snel een inhoudelijke reactie.

Een tijdens deze PV besproken mogelijke oplossing voor meer overzicht creëren in
de bezwaren, is het maken van een document met vereiste velden per tentamenvraag
(ivm volledigheid en structuur) en mogelijkheid tot opmerkingen per vraag. Zo kan
een student zien welke bezwaren zijn ingediend, toevoegingen maken en de reeds
gemaakte opmerkingen een duimpje geven.

De FSR hoopt dat de bezwarenprocedure in zijn geheel verbeterd zal worden. De
bezwaren zouden volgens haar gestructureerd moeten zijn, het indienen en
verwerken ervan zou middels duidelijke richtlijnen moeten gaan en de
bezwarenprocedure zou studenten niet moeten belemmeren om inhoudelijke
bezwaren in te dienen.

De FSR wil graag opperen of ICTO, Examencommissie (EC), assessoren en JVT ook
betrokken zouden kunnen worden.

Vince en Kim nemen de gegeven input zoals hierboven genoemd meenemen naar het
gesprek met Ulla Remer op 16 november.

8. Commissie Master
8.1. Stand van zaken

- Op 6-11-2023 had Mike een evaluatiegesprek heelkunde.
Zoals vele andere coschappen heeft het heelkunde coschap moeite met de 30/70 qua
onderwijs (30% fysiek, 70% zelfstudie). Het valt heelkunde op dat er heel veel
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leerlijnen lopen die hun tijd om onderwijs te geven beperkt tot 1 uur per discipline.
Vanaf december gaat er gelateraliseerd worden naar de VU, wat betekent dat er 1,5
dag onderwijs puur chirurgie wordt gegeven op locatie VU door een chirurg. De
inhoud van dit onderwijs zal ook worden herzien. Inhoudelijke respons is overigens
vrij goed, maar het is qua tijd te weinig. De lateralisatie zal betekenen dat vanaf
januari AMC co's naar de VU gaan. VU co's gaan voor de acute stage al naar AMC.
Ongewenst gedrag heeft eind vorig jaar een piek gehad, die is gelukkig in de kiem
gesmoord. Het aantal meldingen is sindsdien weer teruggelopen. Wel nog 5 in het
amc, 3 door een patiënt, 1 door een werknemer, 1 niet gespecificeerd. Daphne van
Embden (coördinator heelkunde) vond het erg lastig om deze terug te koppelen
omdat de meldingen weinig specifiek zijn. Ze zou graag meer sturing ontvangen
omtrent vervolgstappen. Zelf zijn ze bij het AMC erg hard bezig met sociale
veiligheid. Zo is er een drielaagse structuur opgenomen in het inwerkboek en is er nu
een vertrouwenspersoon naast de coördinator aangesteld voor meldingen en/of
vragen.
Formulieren blijven een spanningsboog geven omdat het het laatste coschap van
masterfase 1 is. Niet alle feedbackpunten sluiten aan bij chirurgie aldus de
coördinator, hiervoor heeft zij volgende week een meeting met Chantal Albicher.
Omtrent de lage kwaliteit van de coschappen in het AMC is gepoogd een co-assistent
te koppelen aan een arts. Helaas is dit faliekant mislukt.
Het aantal formulieren dat per week wordt verzameld ligt tussen de 2,9 en 3,3.
Helaas heeft 67,4% hiervan een responstijd langer dan 1 week.
Terugkomdagen van heelkunde worden zeer goed beoordeeld. Voornamelijk hechten
en het skillslab scoren enorm goed. Als respons hierop heeft de opleiding het aantal
uren hiervoor verdubbeld. Er is wel nog altijd kritiek op de timing van de
terugkomdagen. Dit is logistiek erg lastig op te lossen maar er wordt wel naar
gekeken.

Mike gaat uitzoeken wat de drielaagse structuur precies inhoudt.

8.2. Klankbordgroep master Epicurus
Tijdens deze PV hebben de raadsleden besloten of zij het eens zijn met de invulling
van het plan van aanpak van een derde deelstudie binnen de master Epicurus dat zal
onderzoeken in hoeverre de beroepsactiviteiten de eindtermen en kwalificatie-eisen
van het Raamplan 2020 dekken. Het betreft een kleine deelstudie. Tevens hebben de
raadsleden feedbackpunten opgesteld.

De raadsleden zijn het eens met de meeste punten van het plan van aanpak van een
derde deelstudie binnen de Master Epicurus die zal onderzoeken in hoeverre de
beroepsactiviteiten de eindtermen en kwalificatie-eisen van het Raamplan 2020
dekken.
De FSR wil om toelichting vragen over de onderzoeksvragen “Voldoet het advies met
betrekking tot de frequentie van feedbackmomenten (of feedbackformulieren?) dat
studenten aan de gestelde minimaal aantal feedbackformulieren?” en “welke
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beroepsactiviteiten worden vaker gecombineerd met de eindtermen van het
Raamplan?”.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met zeven
stemmen voor en twee stemmen onthouding - voor het versturen van de in deze PV
besproken feedback op deelstudie 1c van de klankbordgroep ter evaluatie van de
Master Epicurus.

Mike stuurt de bovengenoemde feedbackpunten op naar Begum Coskun.

8.3. Adviesvraag tussentijdse wijziging OER-master
Op 9 november is de adviesvraag voor een tussentijdse wijziging van de OER-master

binnengekomen bij de FSR. Het betreft het aanpassen van de term "semi-arts stage"

naar "senior coschap" op 5 verschillende locaties:

- Artikel B4.2 verplichte onderwijseenheden, masterfase 3

- Artikel B4.4 keuzeruimte, lid 3 en 4

- Artikel B4.10 nadere voorwaarden vrijstelling

- Artikel B4.13 dubbele masterprogramma Geneeskunde/Biomedische

wetenschappen (DuMa), lid 5, masterfase 3

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met negen

stemmen voor het positief adviseren ten aanzien van deze tussentijdse wijziging van

de OER-master.

Vince stuurt een concept adviesbrief naar Lyanne.

Lyanne koppelt het advies van de FSR terug naar Neeltje

Huijing-Schrofer/MT-master.

9. Commissie Medische Informatiekunde
9.1. Stand van zaken

- Op 9-11-2023 waren Max en Kim aanwezig bij het bespreken van de Nationale
Studenten Enquête (NSE) resultaten betreffende bachelor Medische
Informatiekunde. De opleiding is tevreden over de resultaten en wilde nog wat extra
toelichting op enkele onderwerpen. Te beginnen met verschillende politieke en
religieuze aspecten. Dit heeft laag gescoord doordat dit wel aan bod komt in de
opleiding maar niet veel, omdat er wordt geprobeerd zo puur mogelijk naar de
techniek te kijken. De studenten geven hier aan het ook niet te missen.
Internationale onderdelen van de opleiding: studenten geven aan dat het wel leuk
zou zijn als er iets meer wordt onderwezen over hoe bijvoorbeeld het Nederlandse
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zorgstel zich verhoudt tot andere Europese zorgstelsels. Hiervan wordt de prioriteit
niet als hoog aangegeven door de studenten.
Op de NSE heeft informatie over studeren met een functiebeperking heel laag
gescoord, wat de opleiding zorgen baarde. Vanuit persoonlijke ervaringen van
meerdere aanwezigen is vermeld dat deze informatie wel toereikend is.
Studiedruk wordt door de studenten ervaren als precies goed, met een vermelding
dat dit per vak wel enigszins kan verschillen.
Studenten gaven aan dat het binnen de bachelor vaak niet duidelijk is wat een
hoorcollege is en wat een werkgroep, omdat er een significante overlap in zit.
Bijvoorbeeld bij keuzevakken op de VU wordt ervaren dat dit duidelijker
onderscheiden kan worden. Studenten zijn erg tevreden over het laagdrempelige
persoonlijke contact met de docenten en de reactietijd op een mail. Al verschilt dit
wel per docent.
Tot slot zijn de studenten zeer tevreden over het leren van belangrijke communicatie
vaardigheden door het grote aantal samenwerkingsopdrachten.

CoBa meldt het laag scoren van studeren met een functiebeperking bij het
aankomend informeel Bachelor overleg.

10. Taskforces
10.1. Stand van zaken

- Lyanne en Doğukan hadden vanuit de Taskforce studentenparticipatie een gesprek
met Ellen Bosnak. Ellen Bosnak en Jos Bramer zijn bezig met het ontwikkelen van
een vragenlijst met betrekking tot studentenparticipatie. Ellen Bosnak legde uit dat
er verschillende takken van studentenparticipatie zijn, namelijk participatie in
onderwijs, participatie in gremia en participatie in de samenleving. Ze focussen zich
vooral op participatie in onderwijs en zich thuis voelen in onderwijs. Jessey moet
JVT-2 benaderen om de vragenlijst van Ellen Bosnak en Jos Bramer te promoten.
Dogukan moet donderdag 16 november samen met Lyse [enter achternaam] de
vragenlijst promoten en vragen of studenten het willen invoeren.
Ook werd er gevraagd of de SR leden als testronde de vragenlijst in wilde vullen en
eventuele op- of aanmerkingen door wilde geven aan Ellen.
Ook worden er focusgroepen gestart ergens in januari/april waarin discussieert over
studentenparticipatie. Ellen vindt het wenselijk dat bij elk focusgroep ook een SR-lid
aanwezig is.

- Mike en Suzanne hadden vanuit de Taskforce duurzaamheid een Green Team
afspraak. Het Green Team van de Faculteit der Geneeskunde is bezig om andere
welkomsbedankjes te verzinnen voor als nieuwe collega’s op een afdeling komen.
Eerst waren het bloemen en ze denken nu na over mokken, thermosflessen en
zoetigheden. Verder willen ze proberen ommeer medewerkers op de fiets te krijgen.
Voor clinici willen ze meer aandacht voor duurzaamheid als die op-en-neer vliegen
voor een congres.

- Katinka en Lyanne hadden vanuit de Taskforce Mental Health een onderling overleg.
Ze zijn bezig met de Wildcard aanvragen.
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Ook zijn ze bezig met de opzet van vragen voor de SR-enquête.

11. Commissie PR
11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen
Vince neemt contact op met Katinka over wetenschappelijke commissie U21.
Vince stuurt de raadsleden een verzoek voor agendapunten voor de 3-maandelijkse
meetings FSR UvA & VU.

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting
13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

13.2. Rondvraag
Er was niks voor de rondvraag.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst
Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince 1. gaat met Jessey een afspraak over maken over het
besluit vanuit CSR over budget voor evaluatieweekend
2. neemt contact op met Katinka over wetenschappelijke
commissie U21
3. stuurt een concept adviesbrief naar Lyanne
4. stuurt de raadsleden een verzoek voor agendapunten
voor de 3-maandelijkse meetings FSR UvA & VU

Kim 1. gaat een format voor een evaluatieformulier maken
2. gaat de brief verbeteren met opmerkingen uit PV
(ongevraagd advies Canvas)
3. neemt met Vince de gegeven input zoals hierboven
genoemd meenemen naar het gesprek met Ulla Remer op
16 november (bezwarenprocedure bachelor Epicurus)

Lyanne 1. koppelt het advies van de FSR terug naar Neeltje
Huijing-Schrofer/MT-master

Katinka 1. met PR de SR-trui verder ontwerpen
2. benoemt de Studentenraadsenquête bij de CoRaad

Mike 1. zal de begroting presenteren aan Theo van Veldhuizen
2. gaat een overzicht maken waarin staat welk raadslid
welke partijen gaat benaderen
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3. stuurt de bovengenoemde feedbackpunten op naar
Begum Coskun (klankbordgroep master Epicurus)
4. gaat uitzoeken wat de drielaagse structuur precies
inhoudt

Pien

Max

Doğukan

Suzanne

Jessey 1. gaat met Vince de opgestelde Diversity Commitment
ondertekenen
2. gaat achter het vergoeden door de CSR van het
evaluatieweekend van de FSR aan
3. haalt menstruatie artikelen op bij de CSR

Fabiënne

DB

CoBa 1. meldt het laag scoren van studeren met een
functiebeperking bij het aankomend informeel Bachelor
overleg

PR 1. gaat een voorstel indienen bij de opleiding voor de
promotie voor de NSE
2. met Katinka de SR-trui verder ontwerpen

Commissies 1. brainstormen over de vragen die gesteld kunnen
worden in de Studentenraadsenquête

Dossierhouders 1. binnen taskforces brainstormen over de vragen die
gesteld kunnen worden in de Studentenraadsenquête

Iedereen 1. overzicht invullen over welk raadslid welke partij kan
benaderen voor de Studentenraadsenquête

13.4. Afsluiting (21:25)
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